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  ,יקריםומתנדבים פעילים 

  תמונת מצב – מועצת עמק יזרעאל מצדשיתוף הפעולה הנדון: 

הפרסומים השונים בנושא ועל רקע הצהרות שונות לקראת הבחירות לראשות המועצה, חשוב לנו למסור לתושבי עמק יזרעאל  בעקבות

 דיווח מהימן ומדויק בדבר היקף שיתוף הפעולה בפועל של המועצה האזורית עם מטה המאבק.  

שלוחצים על הקישור מגיעים לאתר המאבק של פורסם בניוזלטר של מועצת עמק יזרעאל קישור לדף מטה המאבק. כ לפני כשבוע

. פעולת המועצה חידדה בצורה ברורה את העדר שיתוף המטה שלנו –ולא של מטה המאבק המקומי  יישובי הדרום בעד שדה בנבטים

לייצר חודשים האחרונים ממועצת עמק יזרעאל ההפעולה מצד המועצה. אנו מצרים על כך שלמרות שפנינו ובקשנו מספר פעמים במשך 

קישור דומה לדף מטה המאבק ואתר העמותה, בחרה מועצת עמק יזרעאל לעשות את ההיפך. התנהלותה של מועצת עמק יזרעאל והעומדים 

ות אליו ברשתות החברתיות, עם זאת, הייתכן שמצפים דעבראשה איננה ברורה. אנו כמובן תומכים במטה הדרומי ופעלנו להעלות את המו

 נדב בבאר שבע במקום להתגייס לפעילות של מטה המאבק בעמק?מהמתנדבים שילכו להת

וכספי תרומות כנגד הקמת שדה התעופה. מרצם  ,ומשקיעים ממיטב זמנםכימים תנדבים אשר עושים לילות העמותה מורכבת ממאות מ

יחסי ציבור, חברתי, -הפקת דו״ח כלכליהגשת עתירות, , עורכי דיןל תשלוםבלטובת המאבק,  ₪ 500,000 -למעלה מכבר העמותה הוציאה 

מועצת ש חשוב לנו להביא לידיעת הציבורפרטי לבוש עם סמל המאבק.  הפקתמומחים סביבתיים, קיום הפגנות, עצרות, הצבת שילוט ו

. מאבקבהצהרות ראש המועצה על התנגדות לשדה, עדיין לא השקיע את משאבים שהיו מצופים ממנה  חרףעמק יזרעאל, למרות עושרה ו

ראוי להדגיש  .בגין המאבק בשדה התעופה ₪ 400,000 -סך הנמוך מעד כה  הבהתאם למידע המצוי בידינו, מועצת עמק יזרעאל הוציא

מלווה בנושא, מר  היועץותשלום עבור  )בעניין שדה תעופה חיפה(בדו"ח שאינו רלוונטי לחלוטין  ההושקעשל המועצה  מההוצאה מחציתש

הקמת בברכת ראש המועצה מר אייל בצר, וכיום נותן שירותי ייעוץ למנהלת במאבק עבר צד  , מר מתן אוריין,אותו יועץלימים  .מתן אוריין

  . בעדכון הבא שיצא בימים הקרוביםעל כך נפרט  – שדה התעופה

שהקצתה תקציב לא העבירה ולו שקל אחד לחשבון העמותה, זאת בניגוד להחלטת מליאת מועצת עמק יזרעאל  מועצת עמק יזרעאל

אוטובוס, הזמנת מספר פלריגים  מועצה לעמותה עד מועד זה הוא הקצאת. כל הסיוע של ה2018סיוע מיוחד לעמותה בתחילת השנה 

אנו מלינים על העדר שיתוף הפעולה של המועצה  ,הקצאת משאבים כספייםאי מלבד וחולצות המסתכמים יחד בכמה אלפי שקלים. 

 במהרהמצד המועצה (מלבד תקופה קצרה שבה הוצבו מספר שלטים ושהתחלפו  הצבת שלטים בעמקבאי בהעלאת המודעות למאבק, 

בהעדר  ,המאבקואתר לדף המועצה, בסירוב ליצור קישור פרסם בניוזלטר בסירובים ל, לשלטי בחירות של ראש המועצה, מר אייל בצר)

ב להכנסת נושא המאבק באירועי חלב ודבש ובהעדר שיתוף פעולה בסירו תערוכת הסטודנטים נגד שדה התעופהאירועים דוגמת פרסום 

. אילו הייתה המועצה מסייעת בנושאים אלו יכלה העמותה להפנות יותר ממשאביה לנושאים בצילום סמל המאבק האנושי בשדות העמק

ות תערוככנסים, והעמדנו  נוהדפסנו את הכרזות מכספי התורמים, פרסמנו בעצמ כרגיל,כגון הזירה המשפטית והמקצועית. חשובים 

לקחת קרדיט על פעולות שעושה העמותה  , מר אייל בצר,הדבר אינו מונע מראשי מועצת עמק יזרעאל. ללא כל סיוע מהמועצה ואירועים

  ומתנדביה הרבים.

נמשיך ונפעל בנחישות כנגד שדה  ועשרות אלפי העוקבים,שלנו , העמותה נגד שדות התעופה, על מאות המתנדבים המדהימים אנו

מועצת עמק יזרעאל  חבריהתעופה הבינלאומי ברמת דוד ומתוך אמונה בצדקת דרכנו, זאת למרות התנהלותה של מועצת עמק יזרעאל. ל

ים בזמן שאתם מצטלמרבותיי,  .לשמור על העמק להםעל כך שאנו מפריעים הכנה  נמסור את התנצלותנומר אייל בצר,  ,ולראש המועצה

  שהו גם צריך להיאבק נגד הקמת שדה התעופה.ימ ,עבור בחירה מחדש בעיתון ומכנים את עצמכם בסיסמאות חלולות

  בברכת בשנה הבאה בשדה תעופה נבטים!

  ה נגד שדות תעופה בעמק יזרעאל ומגידוהעמות

  לכבוד
  עמק יזרעאלתעופה בה ותפעילי המאבק נגד הקמת שד

       


